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Aanwezig:  aantal leden ongeveer 31 (exclusief bestuur) en Gerard online. Gerard is afwezig in 
verband met Corona. 
 
1. Opening 
Carmen is bij afwezigheid van Gerard voorzitter. Om 20:00 uur opent Carmen de vergadering. Gerard 
volgt de vergadering via Teams en kan op die manier vragen stellen, vragen beantwoorden en met 
opmerkingen komen. 
 
2.  Mededelingen 
Er zijn twee mededelingen.  
 
Gebruik voetbalveld 
HSV stopt met het voetbal hier op de Heelweg.  Het achterste veld gaat terug naar de eigenaar. Het 
voorste veld is van de gemeente. De voetbalvereniging zal het contract voor het gebruik van het 
voorste veld dat zij gesloten hebben met de gemeente beëindigen. Op dit moment wordt er gekeken 
of het veld, althans het gebruik van het veld, behouden kan blijven voor de Heelwegse gemeenschap. 
In dat kader hebben wij de Heelwegse bevolking gevraagd naar ideeën of initiatieven voor het 
gebruik/ de invulling van het veld. Er zijn tot nu toe drie ideeën binnengekomen. Die zijn inmiddels 
met de gemeente gedeeld. Zijn er nieuwe ideeën voor gebruik van het veld dan zullen wij dit 
communiceren. Aan de aanwezigen wordt (nogmaals) gevraagd om met ideeën te komen. Daarnaast 
zal er nogmaals een oproep in de nieuwsbrief worden geplaatst. Vanuit het Heelwegs Belang wordt 
duidelijk aangegeven dat wij slechts de ideeën inventariseren en aan de gemeente zullen doorgeven. 
Het Heelwegs Belang gaat geen actieve rol vervullen bij de uitwerking van eventuele plannen. Dit zal 
tussen de gemeente en de initiatiefnemers geregeld moeten worden. Het is aan de gemeente (als 
eigenaar) om een nieuwe invulling aan het veld te geven. 
 
Inge S.: ik heb zelf geen concrete ideeën, maar zou het wel zonde vinden dat er geen gebruik meer 
kan worden gemaakt van het veld. Dat zou jammer zijn want de activiteitencommissie en het 
jeugdhonk zouden er graag gebruik van willen blijven maken. 
Carmen: nodigt nogmaals uit om met ideeën te komen. Onderhoud moet ook betaald worden.  
Inge S.: 3x per jaar een activiteit organiseren zou voldoende moeten zijn om de kosten te dragen. 
 
Martijn S.: welke ideeën zijn er tot nu toe ingediend? 
Carmen: geeft een korte toelichting op de ingediende ideeën.  
 
Robert: Wat is de termijn die de gemeente hanteert? Vanaf wanneer neem de gemeente het beheer 
van het veld weer over? 
Carmen: voor zover wij weten is er geen harde termijn gesteld. Het veld moet ook nog ontmanteld 
worden.  
Marco S.: de voetbalvereniging is nog geen vaste termijn met de gemeente overeengekomen om het 
veld terug te geven. De voetbalvereniging ontving subsidie van de gemeente en betaalde geen huur. 
Deze contructie kan wellicht in stand blijven. Bijvoorbeeld wanneer de Stichting (Buurtschapshuus) 
een soortgelijke overeenkomst zou sluiten. De mensen moeten dan wel beschikbaar zijn, maar dan 
zouden er voldoende financiële middelen moeten zijn. 
Carmen:nodigt de mensen nogmaals uit om met ideeën te komen. 
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Ledenlijst 
Carmen: de volgende mededeling gaat over het lidmaatschap van het Heelwegs Belang. De 
afgelopen jaren hebben er veel wisselingen van bewoners op de Heelweg plaatsgevonden. Wij 
hebben niet altijd zicht op deze wisselingen. Carmen doet een oproep aan de aanwezigen om in de 
gaten te houden wanneer er nieuwe bewoners komen wonen. Wanneer het bestuur een seintje krijgt, 
dan kunnen we er langs gaan om nieuwe leden te werven. Er liggen hier ook machtigingsformulieren 
om ter plekke (tijdens de vergadering) lid te worden. 
 
3.   Samenvatting en aannemen van de ledenvergadering notulen van 8 maart 2022 zonder 

volledige voorlezing* 
 
Geoff: geeft aan dat de volledige tekst van de notulen niet zal worden voorgelezen. In een korte 
samenvatting geeft Geoff het volgende aan:  
 
De notulen van de jaarvergadering 2021 zijn in de vergadering van 2022 met algemene stemmen 
vastgesteld net als het jaarverslag. Het financieel verslag 2022 is ook unaniem aangenomen. 
Martijn Steenaert is als nieuw lid van de kascommissie benoemd.  
Bestuurssamenstelling: Han Gussinklo is in 2022 afgetreden, Carmen was herkiesbaar en is 
herbenoemd en er werden twee nieuwe leden benoemd: Jan Brouwer en Johan Hiddink.  
Er stond ook een besluit tot statutenwijziging geagendeerd en deze werd door de leden met 
unanieme stemmen aangenomen.  
Carmen heeft de stand van zake omtrent de Noordtak (heel belangrijk onderwerp) gegeven. Verder 
werd er een presentatie over Flexwoningen gegeven door de voorzitter van de Achterhoekse 
wooncorporatie. Divers 
 
Geoff: kunnen de notulen worden vastgesteld? 
 
De notulen worden met anonieme stemmen aangenomen. 
 
4.   Samenvatting en aannemen van de Jaarverslag 2022* 
 
Geoff: het jaarverslag bevat de speerpunten uit 2022. In het verslag wordt ondermeer aandacht 
besteed aan de woningbouw, verkeer en dan met name bereikbaarheid, fase 2 van de N18 en de 
gesprekken die met wethouder Ankersmit zijn gevoerd. Daarnaast had verkeersveiligheid de 
aandacht, waaronder de staat waarin de Hogeweg zich bevindt. Er loopt een project om de Hogeweg 
veiliger te maken en tenslotte werd er aandacht besteed aan de Noordtak. 
Uit de archieven van Heelwegs Belang blijkt dat het dossier Noordtak in 1996 al begon. In 1996-
2014-2022 kwam het dossier opnieuw ter sprake. Het is dan ook een blijvend aandachtspunt. 
Heelweg Herdenkt is twee jaar  ter dan gepland gevierd vanwege corona. Die viering vond plaats met 
twee verschillende evenementen. Beide waren succesvol!  
Ook het Sinterklaasfeest werd weer georganiseerd na corona.  
Tijdens het jaar heeft het bestuur informatie gedeeld via nieuwsbrieven en de website. Daarnaast 
wordt er gedurende het jaar gesproken met de gemeente en andere dorpsbelangen verenigingen. 
Het jaarverslag bevat alle gegevens over alle activiteiten die hebben plaatsgevonden in 2022.  
Het fietspad is nog steeds niet gerealiseerd. Het is de verwachting dat deze waarschijnlijk in 2022 zal 
worden aangelegd. Dit project loopt al sinds 2017. We zijn positief dat er dit jaar eindelijk iets 
gerealiseerd gaat worden. 
In 2023 wonen er in de Heelweg iets meer bewoners dan in 2022.  
In de bevolkingsopbouw is het gat bij de jonge gezinnen nog steeds zichtbaar. 
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De school gaat goed. Het leerlingenaantal bevindt zich rond de 70 leerlingen. Vooralsnog geen 
gevaar dat de school gaat stoppen. Dit jaar 2023 bestaat de school 100 jaar. Dit zal gevierd worden. 
Daarnaast bestaat het Heelwegs Belang in 2023 75 jaar. 
 
Geoff: kan het jaarverslag worden aangenomen? 
Het jaarverslag wordt met unanieme stemmen aangenomen. 
 
Naar aanleiding van het jaarverslag wordt er een vraag gesteld. 
 
Marco S.: wat zijn de plannen van de gemeente precies voor de Hogeweg? 
Jan: de aanwonende bewoners hebben een brief van de gemeente ontvangen. Er staat 17 bomen op 
de nominatie op gekapt te worden omdat die te dicht op de rijweg staan. Dit is een kleine reparatie 
voor de veiligheid. Na het broedseizoen en na overleg met een bomenvereniging zal worden 
begonnen met de kap van die bomen. Er staan nummers op de weg geschilderd zodat je kunt zien om 
welke bomen het gaat. 
Inge S.: gaat het alleen om de bomen die aan het stuk buiten de bouwde kom staan (langs het Hoge 
Venne)?  
Jan: verwijst naar de nummers die op de weg zijn geplaatst. Er is zichtbaar gemaakt om welke bomen 
het gaat.   
Marco S.: dat lijkt op een aardige ingreep. Doet dat ook niet wat voor het aangezicht? 
Jan: denkt dat dit wel mee zal vallen omdat het slechts om 17 bomen gaat. 
Marco S.: de kap van de bomen alleen gaat het probleem niet oplossen. Dus wellicht moet er ook 
naar andere oplossingen gezocht worden. 
Johan: de verkeersveiligheid is bij de gemeente ter sprake gebracht. Het is aan de gemeente om met 
een gepaste oplossing te komen. Als blijkt dat de kap van de bomen onvoldoende effect heeft, zullen 
we dit opnieuw bij de gemeente ter sprake brengen. Het is vervolgens aan de gemeente om met 
oplossingen te komen. We zullen dit in de gaten houden. 
 
5. Financieel verslag 2022. 
 
Jan: Inkomsten van de contributie iets lager dan 2021. Ledenaantal is iets gedaald, met twee leden. 
De indeling aan de lasten kant is iets anders geworden. Er wordt nu onderscheid gemaakt in een 
algemeen deel en een activiteiten deel. Bij de activiteiten staat het Bevrijdingsfeest met een negatief 
bedrag. Dit komt omdat de voorbereidingen voor het Bevrijdingsfeest al in 2019 zijn begonnen. Toen 
is er subsidie ontvangen en sommige kosten zijn daaruit betaald en zijn in 2020 en 2021 als last in de 
jaarrekening meengenomen. Met het negatieve bedrag is dit in 2022 gecorrigeerd. Een volledig 
overzicht van alle baten en lasten van het Bevrijdingsfeest is bij de jaarstukken gevoegd. Er is 
uiteindelijk een batig saldo van het Bevrijdingsfeest van €608. Met de leden was de afspraak 
gemaakt dat een batig saldo zou worden overgemaakt aan giro 555 voor de slachtoffers van de 
oorlog in Oekraïne. Dit is ook zo gebeurd.  
 
In de toelichting op de balans is het volledige overzicht van het Bevrijdingsfeest opgenomen. Het 
batig saldo staat alsnog te betalen in de balans. 
 
Zijn er vragen over het financieel verslag en de balans?  
Er worden geen vragen gesteld. 
 
6.   Verslag kascommissie: Dick Lievestro en Martijn Steenaert 
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De kascommissie houdt het kort. De financiële verantwoording is prima voor elkaar en goed te 
volgen. Alles kon snel worden gecontroleerd. In het financiële spreadsheet van de penningmeester is 
een steekproef van 10% gedaan en alles klopte en was akkoord.  
 
Kan het financieel jaarverslag worden vastgesteld? 
De leden besluiten unaniem om het financieel verslag en de jaarrekening vast te stellen. 
 
Benoeming nieuwe kascommissie. 

• Martijn Steenaert wil nog een jaar door.  
• Nieuw lid kascommissie: Joke Hiddink.    

 
7.  Bestuurssamenstelling: 

- Aftredend en niet herkiesbaar: Robert van der Meij en Geoff Coupe 
 
Robert heeft een aantal jaar in het bestuur gezeten en wordt door Carmen bedankt voor zijn inzet.  
Vervolgens wordt er afscheid genomen van Geoff: hij is 9 jaar bestuurslid geweest van het Heelwegs 
Belang. In die periode heeft hij enorm veel gedaan voor de Heelwegse gemeenschap. Het 
secretariaat werd fantastisch gerund. Alles staat digitaal en ook in corona tijd kon er daardoor zeer 
effectief worden vergaderd We gaan Geoff enorm missen als persoon en als bestuurslid. 
Martijn S.: neemt het woord om Geoff te bedanken.  
 
Door het bestuur voorgesteld als nieuw bestuurslid: Jarno Breukelaar  
Jarno wordt officieel benoemd als bestuurslid. Jarno welkom. 
 
Aftredend en herkiesbaar: Gerard Boenink 
Gerard wordt opnieuw benoemd als bestuurslid. 
 
Vervolgens hebben we een onderdeel buiten de officiële vergadering om. 
 
Allereerst wordt Jan Geert Hek bedankt voor al zijn verrichte diensten in het kader van het 
glasvezelnetwerk in Heelweg. 
 
Vervolgens krijgt burgemeester Otwin van Dijk het woord om Geoff in het zonnetje te zetten. 
Geoff krijgt een geschenk namens de gemeente en gemeenschap voor zijn verrichte werkzaamheden. 
 
Geoff bedankt iedereen hartelijk. Hij geeft een korte uitleg over hoe zij in de Heelweg zijn terecht 
gekomen en wat hij de afgelopen jaren allemaal heeft gedaan.  
 
Tenslotte neemt Carmen het woord namens Heelweg Belang.  
Zij stelt als voorzitter van de vergadering voor om Geoff te benoemen als ere lid van de vereniging. 
Dit voorstel wordt unaniem aangenomen. Geoff ontvangt een kado en een oorkonde. 
 
 

Korte Pauze  
 
8.  Informatie over Keurmerk Veilig Buitengebied – Leonie Beuting 
 
Leonie van de Gemeente Oude IJsselstreek is aanwezig om iets te vertellen over het Keurmerk Veilig 
Buitengebied. 
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Gerard heeft Leonie gevraagd om wat te vertellen over het keurmerk. Gerard zit namens het 
Heelwegs Belang in deze werkgroep. 
Er is steeds meer sprake van drugsoverlast in het buitengebied van de gemeente. De gemeente kan 
zich daarvoor inzetten. Maar bewoners zijn veel meer de ogen en oren om verdachte situaties te 
herkennen. Handhavers rijden rond. Maar bewoners zien dit veel meer. 
Daarom heeft de gemeente besloten om meer overleg te zoeken met de bewoners in dit kader. Met 
meer partijen dan alleen bewoners. 
 
In Silvolde is bijvoorbeeld in een loods een onderdeel van een cocaïnelijn gevonden die tot in Curaçao 
liep. Deze loods is gesloten door de burgemeester voor een bepaalde tijd. Maar het liefst wil je dit 
voorkomen dat het er überhaupt komt. 
 
Verder worden er grote kuilen gegraven waar ze containers in stoppen. Daar dumpen ze het afval in. 
Niemand die het ziet. Loop je door het bos en zie je een gat. Wees dan bewust of er gaten zitten en of 
ze bijvoorbeeld later dicht zijn. 
Afval van hennepkwekerijen in het bos. 
Doel van het keurmerk is het buitengebied schoon en veilig te houden. 
 
Het Keurmerk is een samenwerking tussen de publieke en private sector. Er is veel belangstelling voor 
het Keurmerk.  Zo sluiten wildbeheer eenheden zich aan en ook bijvoorbeeld LTO, brandweer, 
waterschappen e.d. Iedereen levert een bijdrage om aan de doelstelling te kunnen voldoen. 
Het is een brede groep. Vanuit de burgerinitiatieven willen ze graag horen wat ze zien en wat ze 
horen. Bijvoorbeeld wijkagentschap. 
 
De werkgroep komt 1x per 8 weken bij elkaar. Ze gaan preventief te werk. Signalen worden niet in de 
werkgroep besproken. Er wordt niet aan opsporing gedaan. Ze zitten aan de voorkant. Het gaat 
vooral om signalen herkennen, voorlichting geven. De samenwerking met een platform die daarin 
gespecialiseerd zijn.  
 
Ook trends en ontwikkelingen worden gevolgd. Gerard zit er bij namens de Heelwegse Gemeenschap. 
Maar alle input is welkom. Dus zaken kunnen bij Gerard gemeld worden en die worden dan in de 
werkgroep besproken. 
Tevens is er een meldkaart ontwikkeld. Deze meldkaart Is ontwikkeld zodat burgers die ergens 
kunnen ophangen zodat iedereen weet wat je waar moet melden. 
Wijkagenten en handhavers worden bekend gemaakt. In de Gelderse Post voorstellen met foto. Ook 
de handhavers. Die gaan regelmatig op pad om te kijken wat er speelt.  
 
Voorlichtingsavonden kunnen ook op verzoek worden georganiseerd. Zelfde geldt bijvoorbeeld voor 
voorlichting vanuit de brandweer e.d. 
 
Zijn er ideeën of vragen, breng ze in. Kom in contact met het keurmerk.  
 
 
9. Rondvraag. 
 
Nieuwjaarsreceptie 
Vraag vanuit Heelwegs Belang: jaarlijks organiseren wij een nieuwjaarsreceptie, maar de opkomst 
loopt ieder jaar terug. We hebben van alles geprobeerd met buffet, livemuziek. De vraag is nu: is er 
nog wel animo voor de nieuwjaarsreceptie? 
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Thijs H.: Waarom heb ik geen uitnodiging ontvangen? 
Geoff: De uitnodiging stond onder andere in de nieuwsbrief.  Via de link werd je doorverwezen naar 
de website. 
Thijs H.: Waarom niet in de mail maar alleen in de link. De link klik ik niet aan. 
Geoff: Dan zorgen we ervoor dat de nieuwsbrief in de mail staat. 
Carmen: De nieuwsbrief wordt ook huis aan huis verspreid via de post en bij de leden bezorgd. Hele 
grote groep die werd bereikt maar niet komt. 
 
Zijn er ideeën over vernieuwing Nieuwjaarsreceptie? 
Martijn S.: Wellicht dat mensen een andere interesse hebben. Als mensen niet komen. 
Meneer Ter Maat: Leden vergadering is ook niet druk bezorgd. 
Inge S.: Leden vergadering school en volksfeest was veel slechter bezocht. De leden die niet komen 
hebben ook niets te zeggen. 
Geoff: We kunnen het ook in de volgende nieuwsbrief zetten. 
Inge S.: De activiteitencommissie wil misschien wel meedenken over de nieuwjaarsreceptie in een 
nieuwe vorm. 
Robert: De datum half januari is ook niet ideaal. Nieuwjaarsrecepties zijn overal al geweest. Is er dan 
nog wel animo voor mensen om te komen. 
Otwin van Dijk: Bij de gemeente was hetzelfde probleem. Dat mensen moe zijn van alle recepties 
waar je dezelfde mensen ziet. Voorstel om niet in de winter maar bij de start van het zomerseizoen. 
Bij een landgoed in Mechelen. Wellicht het tijdstip heroverwegen om te kijken of er dan wel animo 
voor is. Wellicht dat je mensen wel trekt met een BBQ in het zomerseizoen. 
Meneer Heusinkveld: goed idee, we zoeken nog een sponsor. 
 
Er wordt besloten om in de nieuwsbrief en op sociale media nogmaals aandacht te vragen voor het 
bestaansrecht en de invulling van de Nieuwjaarsreceptie. 
 
Marco S: Hoe zit het met de Lankhorsterweg. Er is veel schade aan het wegdek en de berm. Het is een 
gevaarlijke situatie voor fietsers en schoolgaande kinderen. Er zijn wat erbeteringen aan de weg 
gedaan, maar dit is niet voldoende. Marco heeft gebeld met de gemeente. Nieuwe huizen gezet aan 
het begin van de weg. De gemeente geeft aan dat er vooralsnog dat er niets gebeurt.  
Carmen: we kunnen het opnieuw melden bij de gemeente. 
Arnold: Er is een onderhoudsprogramma. Kijken wanneer deze aan de beurt is. 
Carmen: Vraag aan Arnold: Zou jij die vraag willen meenemen? 
Arnold: Neemt deze vraag komende maandag mee naar het overleg.  
Marco S.: De situatie is veranderd dus het is ook wel goed dat de weg dan ook wordt aangepast. Als 
er veel gefietst wordt. Veel groot verkeer zorgt voor overlast en schade. Er maken veel schoolgaande 
kinderen gebruik van deze weg. De berm is echt heel slecht. Dus vragen om problemen.  
Johan: De Molenweg was ook heel slecht. Dit is gemeld en dit is nu verbeterd. 
Inge S: De bocht Lankhorsterweg en Hoge Weg moet dan ook worden meegenomen. Veel water 
overlast als het hard regent. 
 
Arnold neemt het mee in het overleg. Indien nodig zal het Heelwegs Belang er opnieuw melding van 
maken bij de gemeente. 
 
Er zijn verder geen vragen. 
 
10.  Afsluiting, waarna gelegenheid nog gezellig samen te zijn. 
 
Carmen sluit de vergadering. Wie wil kan een drankje nemen. 
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Belangrijk punten:  
 
• Bent u nog geen lid van Heelwegs Belang en wilt u dit worden? Dan kunt u zich opgeven via 

https://www.heelweg.com/Contact/Lid_worden   
Ook niet-leden zijn van harte welkom op onze ledenvergadering. Mocht er gestemd worden over een 
onderwerp, dan kunt u daar echter alleen aan deelnemen als u ook al daadwerkelijk lid bent van de 
vereniging.  
 

• We zullen tijdens deze bijeenkomst gebruik maken van Microsoft Teams, dus als u deze bijeenkomst 
liever virtueel wilt bijwonen, stuur dan uiterlijk 6 maart een e-mail naar de secretaris 
(secretaris@heelweg.com ), dan stuurt hij u de link om deel te nemen aan de bijeenkomst via Microsoft 
Teams. Het minimale vereiste om Microsoft Teams te gebruiken is een pc/Mac/Tablet/Smartphone met 
een webbrowser en een internetverbinding.  

 
• Om beter te communiceren met onze leden, vragen wij uw toestemming (als lid) om uw e-mailadres te 

gebruiken om informatie/nieuws aan u te sturen. Geef uw toestemming via e-mail naar 
secretaris@heelweg.com Uw emailadres zal veilig opgeslagen zijn bij ons, en niet naar derde partijen 
worden verspreid. 

 
* deze documenten zijn te vinden op onze website www.heelweg.com.   Eventuele vragen kunt u stellen 
tijdens deze vergadering. 
 
Voorzitter: Gerard Boenink     Secretaris: Johan Hiddink 


